
Krka pred prevzemom družbe na Kitajskem
Nadaljevanje s 1. strani

Ta je sprva na njeno mesto predlagal
Dimitrija Marjanoviča, na sami skup-
ščini pa Fabryja. Temu je nasprotoval
Kristjan Verbič, predsednik Vsesloven-
skega združenja malih delničarjev, ki je
že napovedal izpodbojno tožbo, saj gre,
kot je dejal, za izrazit konflikt interesov
ter škodnih vplivov na družbo Krka,
njeno poslovanje in strategijo.

»V izhodišču protestiramo proti pra-
ksi SDH-ja, v imenu vseh državljanov
bi moralo biti upravljanje neprimerno
bolj odgovorno. Predlogi, ki prihajajo
tik pred zdajci, tik pred glasovanjem
in so drugačni kot njihovi prvotni pre-
dlogi, hkrati pa odpoklic članice, ki je
bila kot namestnica predsednika nad-
zornega sveta imenovana po njihovem
predlogu, vse to kaže na nedomišljeno
ravnanje. Predvsem od SDH bi priča-
kovali drugačno ravnanje in na drugi
strani možnost, da strokovna javnost
preveri kandidata, ki so ga neprimerno
predlagali pred glasovanjem. Vseka-
kor se glede na njegovo profesionalno
vpetost v neposredno konkurenco
družbe Krka upravičeno porajajo

vprašanja o konfliktu interesov in ško-
di,« je pojasnil Verbič in nato še dodal,
da bodo najverjetneje vložili ne le
izpodbojno tožbo, temveč poskušali z
začasno odredbo preprečiti Nemčevo
imenovanje.

Mermal napovedi omenjene tožbe
po skupščini ni želel komentirati, češ
da gospoda ne pozna osebno. »Mislim,
da je treba počakati, da se pridruži
nadzornemu svetu, in da vidimo, ali
so res kakšni konflikti interesov ali ne,
ker je pač delal v konkurenčnih far-
macevtskih družbah. To je prišlo šele
danes in bomo o tem v miru presodili in
ocenili. Tudi zato je bila vložena pritož-
ba s strani združenja slovenskih malih
delničarjev upravičena in korektna.
Mislim, da je to treba preučiti, korektno
oceniti in se odločiti,« je dodal Mermal.

KRKA SE PRIPRAVLJA NA TRETJI
PREVZEM

Leta 2007 je Krka prevzela nemško
podjetje TAD, leto kasneje postala
100-odstotni lastnik podjetja v sosednji
Avstriji, zdaj pa je pred prevzemom
tretjega podjetja, v katerem bi lahko

pridobili najmanj 51-odstotni delež.
»Lani smo identificirali tarčo na Ki-
tajskem, ki je ogromen farmacevtski
trg, ki se odpira. To je manjše podjetje
z vzhoda Kitajske s prodajo trenutno
manj kot 10 milijonov evrov, je pa zelo
specializirano za razvoj izdelkov, pred-
vsem pa za regulatorno področje,« je
povedal Jože Colarič in dodal, da bo
prevzem podjetja, ki razpolaga tudi z
manjšimi kapacitetami za proizvodnjo
tablet, suspenzij in injekcij, bistveno
skrajšal čas vstopa na kitajski trg, jim
zagotovil registracijo ter kasnejšo pro-
izvodnjo in prodajo izdelkov z visokim
potencialom prodaje od leta 2020 dalje.

Po podpisanem pismu o nameri
so v maju opravili tehnološki skrbni
pregled, v juniju s pomočjo zunanjih
svetovalcev še finančni in pravni skrb-
ni pregled, v tem mesecu pa sledijo
zaključna pogajanja. Če bodo uspešna,
bodo imeli podjetje v lasti do konca
poletja, če pa do prevzema ne bi prišlo,
pa imajo, kot je dejal prvi mož Krke, na
vidiku že druge kandidate.

Besedilo in fotografije:
M. Žnidaršič
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ČetrtekDržava: Slovenija

Doseg: 38.000

Stran: 2

Površina: 193 cm2 1 / 1


